
79.I.1 - III sesja Rady Miejskiej, 17 grudnia 2014 

Interpelujący radny: Marcin Sałata 

Radny zgłosił interpelację w sprawie ulicy Zygmunta Augusta, która tak samo jak ulica 

Mostnika jest bardzo eksploatowana i zniszczona. Zapytał, czy tak jak w przypadku 4 tys. zł 

przesuniętych do Zarządu Infrastruktury Miejskiej, nie można by pomyśleć o tym, żeby 

kolejne zaoszczędzone pieniądze przeznaczyć na bieżący chociaż remont tej ulicy, a już na 

pewno w miarę krótkim okresie na wykonanie dokumentacji technicznej jej remontu 

 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/543.html



